
REFERAT FRA STYREMØTE I ØSTRE NESØYA VEL,  15.oktober 2024 
  
Til stede: 
Bengt-Lasse Lund, Helge Medin, Walther Medin, Tor-Eivind Moen (referent) 
Fravær:  
Børre Sig. Bratsberg, Arild Mo, 
 
Sak  7/2024 Godkjenning av forrige referat  
Godkjent.  
 
Sak  8/2024 Eventuelt  
Da det ikke forelå noen saker til behandling, ble dette styremøtet benyttet til generelle 
diskusjoner om kommunens dårligere økonomi og hva vi kan forvente av konsekvenser mht.  
(manglede) fremdrift for utvidelse av Nesøybrua, varslet bortfall av brøytetilskudd for 
velveiene, og andre tjenester.  
 
Styret har også merket seg at kommunen i minkende grad responderer på spørsmål og 
kommunikasjon om ulike saker.  
 
Styret ser at disse trendene neppe snur til det positive i overskuelig fremtid og vil komme 
tilbake med konkrete saker relatert til temaene over. 
 
 
Sak  9/2024 Neste styremøte 
Neste styremøte holdes medio desember. 


